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Abstract (en)
[origin: US4759253A] In a metronome, a toothed wheel and a bell drum each comprise toothings facing each other, by means of which the toothed
wheel and the bell drum are in positive engagement with each other in defined angular positions. The toothed wheel and the bell drum are axially
displaceable relative to each other on the toothed wheel shaft in order to release their positive engagement and to alter their angular position. When
the metronome is in operation, the toothed wheel and the bell drum are kept in mutual positive engagement by releasable holding means.

Abstract (de)
Bei einem Metronom weisen ein Steigrad und eine Glockenwalze jeweils einander zugekehrte Zahnungen auf, über welche das Steigrad und
die Glockenwalze in definierten Winkelstellungen miteinander in formschlüssigem Eingriff stehen. Das Steigrad und die Glockenwalze sind zur
Lösung ihres formschlüssigen Eingriffes und zur Veränderung ihrer Winkelstellung auf der Steigradwelle relativ zueinander axial verschiebbar.
Im Betriebszustand des Metronoms sind Steigrad und Glockenwalze durch lösbare Haltemittel in ihrem gegenseitigen, formschlüssigen Eingriff
gehalten.
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